
2025D24814 Lijst van vragen

De vaste commissie voor Koninkrijksrelaties heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de Algemene Rekenkamer over het Rapport Algemene
Rekenkamer Resultaten verantwoordingsonderzoek 2024 bij
Koninkrijksrelaties en het BES-fonds (Kamerstuk 36 740 IV, nr. 2).

De voorzitter van de commissie,
O. van Dijk

De griffier van de commissie,
Meijers
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Nr Vraag

1 In hoeverre heeft de Algemene Rekenkamer in het afgelopen jaar
en/of in de afgelopen jaren gekeken naar de situatie Selibon op
Bonaire? Hoe heeft de Algemene Rekenkamer gekeken naar de
afrekening van de budgetten voor de situatie Selibon op Bonaire?

2 Waarom is er alleen naar sociale woningbouw op Bonaire gekeken
en niet naar Sint Eustatius en Saba?
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